
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-10-03 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 

Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Annelie Svensson (ordinarie), 

Pia Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant), Lars-Göran 

Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant). 

Ej närvarande: Frida Matsson (ordinarie). 

 

§ 91 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet. 

Vi ska strikta upp våra styrelsemöten, så inte mötena tar för lång tid. Maila in till ordförande 

om vi har något vi vill ta upp på det aktuella mötet gäller även ifrån våra olika kommittéer, 

hålla tiden som är bestämd, ha kamera på, de som ingen kamera har på räknas inte som 

närvarande. Gunilla köper in en kamera så hon kan vara närvarande på mötena. 

 

§ 92 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes som delgetts på skärm. 

 

§ 93 Justeringsman 

BESLUT: Maria Ahlin valdes att justera dagens protokoll.  

Maria Ahlin ersätter Frida Matsson som ordinarie 

 

§ 94 Föregående protokoll 

Det sista protokollet från 2023-08-01, 2023-09-05, 2023-09-19 var klart och lades till 

handlingarna. Har skickats ut till lokalföreningarna. 

 

§ 95 Rapporter 

Sekreteraren hade fått en ansökan dagen innan om ett stuterinamn som återkommer under 

avelskommittéens rapporter. 

 

Kassören har inte fått in alla uppgifter från Grevagården för en sammanställning.  

Återkommer till nästa styrelsemöte med en ekonomisk rapport. 

Kassören har fått av sekreteraren en lista på stamboks förda ston 2023 och har börjat 

fakturera. Fungerar inte riktigt med att folk anmäler via hemsidan, en fråga för 

avelskommittén att arbeta vidare med så att det blir lättare för hästägaren. 

Kassören föreslår att SFF skulle ha en adjungerande vice kassör, dels för att avlasta lite vid 

hög arbetsbelastning vissa perioder, dels om ordinarie kassör eventuellt skulle blir sjuk. Vi 

tar upp frågan på nästa styrelsemöte. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

§ 96 JV/SH 

Det är lugnt från JV:s håll. Det arbetas på nya EU-regler om transport av hästar så som 

temperaturförhållanden och tider. Men Cathrine Nennestam återkommer när de är klara. 

 

SH 

SH har halvårsmöte den 9/12–2023 och vi ska välja representanter dit. 

BESLUT: Att välja Anna Gehlin och Annika Klintberg att representera SFF. 

Sekreteraren anmäler dessa två. 

 

SH Ungdoms stipendiat 

Vi föreslår att anmäla Adam Ohlsson från SFF till årets ungdom 2023. 

 

§ 97 

Lill-Blakken/Redaktion 

Nr3 har ganska nyligen kommit ut. Och det verkar fungera bra med utskicket av extra nr till 

lokalföreningarna. Börjar så smått närma sig att sammanställa nr 4 sista nr för 2023. Vill ha in 

hingstarnas resultat, höjningar både ston och hingstar. Sekreteraren ordnar med resultaten.  

 

Tävlingskommittén 

Har haft möten om förslag på nytt TR som kommer att skickas ut till styrelsemedlemmarna 

efter detta styrelsemöte, att läsa igenom och komma med eventuella synpunkter till TK 

innan nästa styrelsemöte.  

 

Fjordcupen rullar på. 

 

Avelsråd/Avelskommitté 

AK har haft möte angående de fjordston som ansökt om höjd värdebokstav via pappers 

vägen och godkänt. Ska nu skickas till Lennart Gustafsson som sedan skickar till SH som 

skriver ut resultat och skickar till hästägarna. 

Dags dato är det 34 fjordston stamboks förda 2023. 143 ston betäckta 2023. 

 

En fråga om att kunna utdela premieringsbokstav A postumt för fjordston togs upp. 

Frågan hänsköts till avelskommitteen, som även fick i uppdrag att titta på sto reglementet 

för fjordston och unghästar tills nästa styrelsemöte. 

 

En viktig punkt är att vi måste få ut i domarkåren om rastypen då den ser ut att variera en 

hel del efter sommarpremieringarna. SH anordnar domarkonferenser och då är det ett 

ypperligt tillfälle att få visa och prata om fjordhästtypen.  Att göra ett visningsprogram i 

PowerPoint med olika bilder på olika hästar med för och nackdelar. Styrelsen uppmanades 

att till nästa styrelsemöte ”fila” på detta och komma med lite olika bildförslag och idéer. 



Rosetter till 1 och 2 åringar som är visade på sommarpremieringar 2023. Förnärvarande har 

vi 19 1-åringar och 17 2-åringar visade. 

Ta fram en folder om fjordhästen, vi letar efter gamla foldrar och uppdaterar dem. 

En stuteriansökan har inkommit från Cecilia Grolander med namnet ”Celegro”. Då namnet 

redan är registrerat hos SPAF godkänner vi detta namn. 

BESLUT: Att godkänna nytt stuterinamn ”Celegro” och innehavare Cecilia Grolander, 

Sörhagen 2, 464 66 Mellerud 070-295 23 12. Kassören fakturerar avgiften. Annonseras i 

lillblakken nummer 4. 

 

Ungdomssektionen 

Ingen har anmält intresse för att vilja vara med i en ungdomssektion under SFF.  Ett förslag 

är att bjuda in ungdomar under våra SM-tävlingar och prata lite om vad det innebär med US. 

Även att kolla med de som varit i reportaget ”Morgondagens ungdom” i Lill-Blakken. 

 

§ 98 Uppdatering av 

Hingstreglementet arbetsgruppen jobbar på för fullt. Skickas ut efter sista mötet till 

styrelsen. 

SFF:s stadgar arbetsgruppen har jobbat på och är färdiga med att maila ut till styrelsen ett 

förslag. 

Sto reglementet hänsköts till avelskommitteen att skyndsamt jobba med till nästa 

styrelsemöte. 

 

§ 99 FjHI 

Avels kommitteen hade fått några frågor från FHI, om vad vi har för system kring 

inavelsprocent på våra fjordhästar, och om vi har uppgifter/register om hur vi som land 

importerar och exporterar fjordhästar. AK har svarat på dessa frågor  

Annars har det varit lugnt, SFF hoppas höra från den digitala utställningen. 
Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

 

§ 100 BRUNTE 

1 ungdom från fjordsidan har varit med på ett av körläger som anordnades av BRUNTE. Inget 

möte har varit. Men många av BRUNTES styrelseledamöter sitter med i många av Sveriges 

olika intresseorganisationer som jobbar för hästens framtid i Sverige. Åsa kontaktar Brunte 

om att få ett reportage om Brunte till Lill-Blakken. 

 

§ 101 AGRIA 

Inget direkt att rapportera. Vi får i dagsläget 5 kr per försäkrad fjordhäst i AGRIA men det 

verkar som antalet sjunker lite. SFF gör en undersökning i sociala medier vilket 

försäkringsbolag våra medlemmar/fjordhästägare använder sig av. Vi håller frågan öppen till 

nästa styrelsemöte. 

 

 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 102 Grevagården 

Ta upp frågan om att beställa gehäng och deltagare rosetter redan nu för att inte missa 

denna viktiga del av riksutställning och hingstpremieringen. 

 

§ 103 Föreläsning 19/11 

Det ordnas en öppen föreläsning om Hingsthållning 19/11–23 

 

 

 

§ 104 Styrelsemötet i december 2023 

Vi får alla försöka att hitta en lämplig bra plats och prisvärt, för ett fysiskt styrelsemöte den 

2/12–23. 

Revisorerna kommer att bjudas in samt valberedningen. Och att vi ledamöter meddelar i tid 

om vi vill fortsätta att arbeta vidare i styrelsen till valberedningen. 

 

§ 105 Årsstämman 2024 

Att vi i samband med årsstämman 2024eventuellt ordnar en avelskonferens. Förslag om att 

ha föreläsare om avelsfrågor, hältor och inavel. Vi funderar vidare på dessa förslagen och att 

vi kan börja mitt på dagen på lördagen och ha föreläsningarna under eftermiddagen. Samt 

sedan ha årsstämman under söndagen. 

 

§ 106 Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns att ta upp denna gång. 

 

§ 107 Mötet avslutades 

Nästa styrelsemöte är 7 november 2023 klockan 18,00 via Teams. 

Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Stefan Sahlin  Maria Ahlin 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 


